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WE GAAN LEKKER 

BUITEN SPELEN ! 
 

Hannie de Winde, Gezondheidscentrum 

 

Wat spelen we vandaag? 
 

Buiten spelen is goed, gezond, en gezellig. In de 

Holendrechter zullen we het voortaan ook nog 

gemakkelijk maken. Dit is de bedoeling: zoek een 

veilige speelplek, zorg voor voldoende toezicht en 

zoek de benodigde spulletjes bij elkaar. Hier staat een 

kant-en-klaar buitenspeel-spel beschreven. Natuurlijk 

kun je zelf van alles verzinnen om erbij te doen en 

misschien bedenk je wel je eigen spel! Wij wensen je 

veel speelplezier en tot de volgende Holendrechter! 

Groetjes van de kinderfysiotherapeut. 

 

 
 

 

 

 

 

Water estafette 
 

Voor hoeveel kinderen?  voor 2 of meer 

 

Wat heb je nodig? 

- Emmer met water 

- 2 lege plastic flessen (moeten allebei even groot zijn) 

- Plastic bekertjes 

- Twee pilonnen (in plaats van pilonnen kun je natuurlijk 

ook stokken of iets anders gebruiken) 

 

Hoe gaat het? 

Zet twee pilonnen naast elkaar met ongeveer een meter 

ertussen. Zet de plastic flessen ongeveer 10 meter 

verderop, ook met een meter ertussen.  

De emmer water staat tussen de pilonnen. 

Maak twee teams. 

Elk team gaat klaar staan achter de eigen pilon. 

Elke deelnemer heeft een plastic bekertje. 

Als het spel begint vult ieder zijn bekertje met water, 

de voorste rent zo snel mogelijk naar de plastic fles, giet 

het bekertje leeg in de fles en rent terug naar de pilon. 

Daar tik je de volgende deelnemer uit jouw team aan die 

al klaarstaat met een bekertje water. Deze rent ook 

weer zo snel mogelijk naar de fles. Het team dat als 

eerste zijn fles water gevuld heeft is de winnaar. 

 

Je kunt het spel moeilijker maken door; 

- de flessen verder weg, zodat je verder moet rennen 

- onderweg een opdrachtje uit te voeren bijvoorbeeld:  

o twee keer op je billen zitten en weer opstaan 

o achteruit rennen 

o over een hindernis heen stappen 

o ergens onderdoor kruipen 

 

Prijsvraag - Win een buitenspeelspel! 
 

Schrijf je naam, leeftijd en telefoonnummer op een 

blaadje. Beschrijf kort je favoriete buitenspeelspel en 

gooi het briefje in de brievenbus bij het gezondheids-

centrum aan de Nieuwlandhof nummer 215.  

Je kan meedoen tot 30 juni 2009.  

Uit de inzenders wordt een winnaar gekozen. Deze 

keer kun je een waterspelletje winnen!  

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk  Holendrecht 

Foto:  

Joke Rijnders 
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SPORTBERICHTEN 

 

Gymnastiekvereniging FDO 
 

Gymnastiekvereniging FDO verzorgt sinds 1986 

lessen in Amsterdam Zuidoost. We hebben de 

volgende activiteiten in Gaasperdam: conditietraining 

dames en heren (apart), jongensturnen - FDO is een 

van de weinige Amsterdamse gymnastiekvereni-

gingen met een grote jongensafdeling - en 

meisjesturnen. In het najaarsnummer van De 

Holendrechter krijgt u meer informatie, maar voor 

wie nu al geïnteresseerd is: kijk op www.gvfdo.nl 

 

BV Gaasperdam 

 
Corrie van Kampen (ingekort door de redactie) 

 

Het badminton-

seizoen loopt ten 

einde, het nieuwe 

staat voor de 

deur. Nog enkele 

weken te gaan en 

seizoen 2008/2009 

is voor BV Gaas-

perdam weer voorbij. De voorbereidingen voor het 

komende seizoen zijn in volle gang. BV Gaasperdam 

zal met 6 jeugdteams deelnemen aan de regionale 

competitie, van eind september tot eind januari. 

Daarna volgt het toernooienseizoen. De competitie-

jeugd wordt sedert december 2004 getraind door 

Ralph Starren, 1ste divisie speler bij BV Almere. Ralph 

zelf heeft eveneens het “shuttelen” geleerd bij BV 

Gaasperdam! De beginnende jeugd wordt getraind 

door Guus Wiesemann, die al vanaf de oprichting van 

de BVG zijn steentje op velerlei gebied heeft bijge-

dragen. In verband met het doorschuiven naar de 

competitieafdeling, zijn er nieuwe plaatsen voor 

jeugdleden vanaf 6 jaar. Kom gerust nu al eens 

meespelen en trainen om te kijken of badminton wat 

voor je is. BV Gaasperdam heeft als thuishaven 

Sporthal Gaasperdam, Ravenswaaipad 5, Amsterdam 

(metrohalte Reigersbos). Voor meer informatie kunt u 

terecht bij Corrie van Kampen, 020-6974843, e-mail: 

info@bvgaasperdam.nl of bezoek onze website: 

www.bvgaasperdam.nl  Er is een zomerstop van 

vrijdag 3 juli tot en met 16 augustus 2009 voor alle 

badmintonactiviteiten in Sporthal Gaasperdam.  

CLIËNTENRAAD 

 

Het Gezondheids-

centrum Holendrecht 

heeft al geruime tijd een 

cliëntenraad. Hier kunt u 

terecht met vragen of op- en aanmerkingen over de 

volgende onderwerpen: bereikbaarheid (telefonisch of 

fysiek), bejegening, openingstijden, samenwerking 

met de apotheek.  

 

U kunt deze mailen naar 

clientenraadholendrecht@gmail.com   

of afgeven/opsturen naar Cliëntenraad Gezondheids-

centrum Holendrecht, Millingenhof 158, 1106 KK 

Amsterdam. De Cliëntenraad vergadert op de 

volgende data: 19 juni / 18 september / 16 oktober / 13 

november / 18 december. Voor meer informatie: zie de 

flyers die binnenkort te vinden zijn in de beide centra 

Millingenhof en Nieuwlandhof, in De Drecht en in  

de bibliotheek in Reigersbos. 
 

 

 

DE 4 MEI HERDENKING 

 

Ria Kooistra, foto van de website van H.de Boer, CDA-fractie 
 

Op 4 mei jl. is de traditionele stille tocht met aan-

sluitend de herdenking gehouden, bij het oorlogs-

monument naast het winkelcentrum. Ik was er voor 

de eerste keer bij, en ik was onder de indruk.  

 

De drumband Tavenu en de jongens en meisjes van 

de scouting zorgden er voor dat er een plechtige sfeer 

heerste rond de bijeenkomst. Verschillende sprekers, 

onder wie Kathleen Ferrier, CDA-Tweede-kamerlid, 

en Elvira Sweet, Stadsdeelvoorzitter, legden tijdens 

hun toespraak de nadruk op het thema ‘Vrijheid en 

identiteit’. Een Joods vrouwenkoor zong prachtig, en 

de kinderen van de Holendrechtschool hebben een 

gedicht opgezegd. Groep 8 heeft voor het komende 

jaar de zorg voor het monument aan de kinderen van 

groep 7 overgedragen. 
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VAN DE REDACTIE 
 

Voor u ligt weer een dikke uitgave van de Holendrechter. Dat er veel reuring in onze wijk bestaat merkt de 

redactie aan het aantal stukken dat zij te verwerken krijgt. Voor dit nummer was het aanbod zelfs zo groot, dat wij 

meer schrijvers moesten teleurstellen dan ons lief is. Dat is ons zwaar gevallen, laat dat duidelijk zijn, maar we 

moeten nu eenmaal een keus maken. De keus is gevallen op een lange ontboezeming van Toon Borst. In dit stuk 

konden en wilden we niet knippen, vandaar het kleine lettertype. Toch willen wij dat alle bewoners en politici van 

Stadsdeel Zuidoost dit stuk lezen. Misschien helpt het bij de keus die zij in juni a.s. moeten maken. 

 

Het Stadsdeel heeft een nieuwe actie gestart met de illustere naam “Leer elkaar aanspreken op gedrag”. Zij nodigt 

bewoners uit een training te volgen hoe elkaar aan te spreken op gedrag. Wij hopen dat het Stadsdeel alle 

bestuurders en ambtenaren naar deze training zal sturen om bijgeschoold te worden. Want de bereikbaarheid van 

bijvoorbeeld de dienst Openbare Ruimten is allesbehalve goed. Op donderdag 14 mei is er tussen 14.30 en 15.03 

geprobeerd telefonisch een klacht over het ophalen van grofvuil door te geven en dat lukte maar niet. Wel krijg je 

een bandje dat verteld dat al onze medewerkers in gesprek zijn en informatie over een website waar je op dat 

moment niets aan hebt. Mensen die hun klacht kwijt willen, maar meer dan een half uur aan de lijn moeten 

hangen, haken af en bellen nooit meer met de dienst Openbare Ruimten. Ook de afspraak dat er een veegploeg 

achter de vuilophalers komt wordt blijkbaar niet meer in de praktijk gebracht, anders kon het vergeten grofvuil  

5 dagen later niet nog op de aangewezen plek liggen. 

 

Als we met z’n allen, bewoners, ambtenaren en politici goed gaan communiceren dan kunnen wij er een mooi 

Holendrecht van maken. 

 
Ps Naam en telefoonnummer van de klager over het contact met Openbare Ruimte is bekend bij de redactie. 

 

WIJK-COÖRDINATOR 

 
Het Stadsdeel heeft ambtenaren in dienst, die belast zijn 

met de zorg voor een bepaalde wijk. Vorige keer heeft u 

kunnen lezen dat Kim Oostveen, de opvolger van Balthus 

Simson, deze functie tijdelijk heeft vervuld. Hieronder 

kunt u kennis maken met de twee mensen die u vanaf nu 

kunt benaderen voor alle zaken die in onze wijk spelen. 

 

Mijn naam is Juriaan Otto en sinds 1 april jongst-

leden ben ik werkzaam als (tijdelijk) wijkcoördinator 

van Gaasperdam. Ik doe dit samen met collega Steffie 

von Asmuth van Radar Advies, die deze functie ook 

tijdelijk invult. Stadsdeel Zuidoost is sinds het vertrek 

van Balthus Simson op zoek naar iemand die deze 

functie permanent gaat vervullen. Tot die tijd zijn 

Steffie en ik het aanspreekpunt in en voor de wijk. De 

verwachting is dat wij onze werkzaamheden in het 

najaar van 2009 overdragen aan onze opvolger.  

 

Sommige mensen in Zuidoost zullen mij overigens 

nog kennen van ongeveer twee jaar geleden, toen ik 

als adviseur voor de sector MO (Maatschappelijke 

Ontwikkeling) werkte. Inmiddels ben ik zelfstandig 

adviseur en doe ik zogeheten ‘interim klussen’, wat 

betekent dat ik voor mensen inval die door  

 

omstandigheden tijdelijk niet beschikbaar zijn. Ook 

zet ik projecten op voor gemeenten, met name in de 

sociaal-maatschappelijke sector. De komende 

maanden hopen Steffie en ik een bijdrage te kunnen 

leveren aan de ontwikkelingen in Gaasperdam. 

Mensen en organisaties die graag met mij in contact 

komen kunnen dat doen via 020 – 252 5000 of 

j.otto@zuidoost.amsterdam.nl .  

Graag tot een volgende keer.   Juriaan Otto 

 

En mijn naam is Steffie von Asmuth, ik ben medio 

april gestart als wijkcoördinator in Gaasperdam. Voor 

vorige -gemeentelijke- opdrachtgevers heb ik me 

bezig gehouden met het ontwikkelen van sociaal 

maatschappelijke projecten en bewonersparticipatie.  

Als wijkcoördinatoren zijn we begonnen om ons beeld 

van Holendrecht aan te vullen met de kennis en 

ervaring van mensen die hier al jaren leven en 

werken. We hebben in korte tijd kennisgemaakt met 

een aantal betrokken professionals uit de wijk. We 

willen ook graag in contact komen met actieve 

bewoners en hun vragen. U kunt mij bereiken via 

emailadres S.von.Asmuth@zuidoost.amsterdam.nl  

of via het algemene telefoonnummer van het 

Stadsdeelkantoor. Met vriendelijke groet,  

Steffie von Asmuth, Wijkcoördinator Gaasperdam 
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ZOMERVAKANTIE 

FESTIVAL DER FABELDIEREN 
 
Janke Bakkum, Swazoom 

 

Welzijns organisatie Swazoom 

heeft samen met partners als Imagine 

IC, de bibliotheken, Bijlmer Meer Kunst, en CBK het 

plan opgevat om onder de noemer “Kracht der Cul-

tuur”, ieder vanuit de eigen mogelijkheden, expertise 

en deskundigheid, activiteiten te organiseren die de 

overeenkomsten in plaats van de verschillen tussen 

culturen benadrukken. Vooralsnog is, als een soort 

kapstok, gekozen voor fabel- en mythologische 

dieren. Fabeldieren komen namelijk in alle culturen 

voor, bijvoorbeeld Anansi de spin, die oorspronkelijk 

uit West Afrika komt en die met de slavenboten 

meegereisd is naar Amerika en het Caribische gebied, 

maar ook de vos Reynaerde is een fabeldier, dat zijn 

wortels heeft in de dierenfabels van de klassieke 

oudheid. Daarnaast heb je natuurlijk de draak in vele 

culturen, zoals de Chinese. 

 
Deze zomervakantie staat het activiteitencentrum 

Holendrecht in het teken van het “Festival der 

Fabeldieren”. Het zomervakantieaanbod is voor 

kinderen en tieners van 6 – 16 jaar. Een bruisend 

aanbod dat is gericht op culturele overeenkomsten.  

Het gaat om gratis vakantieactiviteiten. De activiteiten 

zijn van maandag 6 juli tot en met vrijdag 14 

augustus, iedere dinsdag, woensdag en donderdag 

van 14.00 – 15.30 uur in AC Holendrecht.  

 

Het programma bestaat uit creatieve activiteiten als 

koken in de wereldkeuken, muziek, dans, one 

minutes, world web, battles etc., allemaal in het teken 

van fabeldieren uiteraard. Bovendien is er in de 

zomervakantie een sportaanbod; elke vrijdag van 

12.00 – 17.00 uur rondom Holendrecht. Het is gratis 

en voor alle leeftijden. AC Holendrecht, 

Holendrechtplein 37, 1106 LP, tel. 020-5696852.  

 

Meer informatie op www.swazoom.nl en u kunt 

natuurlijk ook in het Activiteitencentrum informeren. 

DE BUURTREGISSEURS 

 
In het voorjaarsnummer al aangekondigd door de heer 

Schaap: er is een nieuwe buurtregisseur benoemd voor 

Holendrecht, Hans Ackermans. Hij gaat samenwerken 

met Berno Knoops, die al langer in onze wijk actief is. De 

redactie stelt het zeer op prijs, dat zij zich hier aan de 

inwoners van Holendrecht komen voorstellen, en ze 

hebben meteen enkele behartenswaardige tips voor u. 
 

Beste inwoners van Holendrecht, hierbij informatie 

van de buurtregisseurs Holendrecht, wijkteam 

Remmerdenplein, politie Amsterdam-Amstelland.  

 

Vanwege gebleken behoefte willen wij, Hans 

Ackermans en Berno Knoops, buurtregisseur in 

Holendrecht, ons voorstellen aan de bewoners van 

Holendrecht. Hans Ackermans is per 1 april 2009 de 

nieuwe buurtregisseur in de wijken Holendrecht 2 en 

3, dat zijn Holendrecht Oost plus Millingenhof, 

Meernhof, Montfoorthof, Ommerenhof, Opijnenhof, 

Opheusdenhof, Ochtenhof, Ophemerthof, Renkumhof 

en Rhenenhof. Berno Knoops is buurtregisseur voor 

de wijk Holendrecht 1. Die bestaat uit Holendrecht-

plein, Maasdrielhof, Maarsenhof, Nieuwlandhof en 

Nieuwersluishof. Beide buurtregisseurs zijn te 

bereiken via telefoonnummer 0900-8844 of via de e-

mailadressen Hans.Ackermans@amsterdam.politie.nl 

en Berno.Knoops@amsterdam.politie.nl 

 

Wij vragen u de komende tijd rekening te houden 

met een aantal zaken. 

OPROEP 

 
Dank aan ieder die heeft gereageerd op onze oproepen in 

de vorige krant. We zoeken nu alleen nog een vaste 

bezorger/ster voor Maarsenhof. Wie voelt zich geroepen? 

Geen betaling, wel veel waardering. Melden 6966909. 
Hans Ackermans (rechts) en Berno Knoops (links) 
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1. Overlast door hanggedrag in het winkelcentrum 

Holendrechtplein. Sinds februari jl. zijn personen die 

nodeloos rondhangen op en rond het winkelcentrum 

gewaarschuwd middels het uitreiken van"gele 

kaarten". Vanaf mei wordt er niet meer gewaar-

schuwd, maar zal repressief, door het geven van een 

boete, opgetreden worden tegen deze personen. 

2. Vanwege het mooie weer gaan ramen en deuren 

van vele woningen in Holendrecht weer open. De 

politie wil u waarschuwen, hier voorzichtig mee te 

zijn in verband met mogelijke insluipingen. 

3. Gebleken is dat de meldingen van geluidsoverlast 

toenemen als de buitentemperatuur stijgt, met als 

resultaat, dat de irritatie bij menig buurtbewoner 

oploopt. Het motto is dan: "Houdt rekening met 

elkander". 

 

 

KUNSTROUTE BIJLMER 

 
Liesbeth Hendriken, Rochdale (ingekort door de redactie) 

 
Koningin Beatrix opende de eerste kunstroute in de 

openbare ruimte in de Bijlmermeer 

 

Een statige rij met totempalen van marmer, zes 

gekleurde mannekes pis, een paviljoen in de vorm 

van een boek of een reusachtige barbecue. Van 9 mei 

t/m 11 juli zijn deze beelden te zien, net als 12 andere 

kunstwerken. Samen vormen de kunstwerken een 

drie kilometer lange route tussen de stations Kraaien-

nest en Bijlmer ArenA. De kunstwerken zijn speciaal 

voor de Bijlmermeer gemaakt, als onderdeel van 

Open Source Amsterdam. Rochdale en De Key zijn 

hoofdsponsor. Het groeiende besef dat prettig en 

veilig wonen niet alleen van een woning afhangt, 

maar ook van de directe leefomgeving, heeft Rochdale 

doen besluiten deze kunst in de openbare ruimte 

mede te sponsoren.  

 
 

Koningin Beatrix heeft op zaterdag 9 mei 'Open 

Source Amsterdam' geopend en heeft als eerste de 

kunstroute betreden. De opening vond plaats bij het 

werk van Thomas Hirschhorn, bij de atletiekbaan bij 

Kraaiennest. De route is gratis en alle dagen geopend. 

U kunt op www.opensourceamsterdam.nl de kalen-

der raadplegen en zien wat er allemaal te beleven valt. 

Ook is daar meer te lezen over de kunstwerken, de 

kunstenaars en de kunstroute. Na 11 juli blijven vijf 

werken staan, waaronder de totempalen van kunste-

nares Jennifer Tee, door Rochdale gesponsord. 

’t BRINKIE 25 JAAR 
(1984 – 2009) 
 
Toon Borst, 
kinderboerderij 

 
Terug-  

blikkend en 

mijmerend is 

het initiatief 

om in het 

voorjaar 1984 

met ’t Brinkie 

te beginnen 

voor mijzelf 

niet los te zien van vroegere perioden in mijn leven. 

 

Hoeve Aurora in Groenendijk - Hazerswoude 1949-1960. 

Als jochie van amper zeven jaar bezorgde ik niet alleen elke 

middag een “endje“ de Leidsche Courant in dat dorp, maar 

was ik daarna ook bij Boer Verkley bezig, schuin tegenover 

de buurtwinkel die onze moeder runde. Als negenjarige 

molk ik elke dag al een paar koeien, hielp ik mee met 

hooien, stront rijden, stallen schoonmaken. Was ik aanwezig 

als er een koe ging kalven, haalde ik eitjes uit het hok. Niet 

gek dus dat ik mij als tienjarig joch opgaf voor de Land-

bouwschool in de regio. Nog niet eens elf jaar oud kreeg ik 

door een wondje de koeienschurft. Aangezien de doktoren 

in het Academisch Ziekenhuis Leiden er – letterlijk met 

pappen en nathouden – een zooitje van maakten, kwam ik 

via de pastoor van onze parochie bij een huidspecialist in 

Sittard terecht. Aangezien het een beetje teveel van het 

goede was, de reis daarheen elke week op en neer te maken, 

regelde hij een plekkie in het internaat van de paters in 

Geleen, waar ik dan meteen het Gymnasium kon doen. Ik 

hoor het mijn vader nog zeggen: ”Dan leer je Frans, en kun 

je later altijd nog boer in Frankrijk worden,” (en dat voel ik 

me soms wel, een kleine zestig jaar later op ’t Brinkie). 

 

In de zomervakanties tot 1960 was ik meer dan de helft van 

de tijd op diezelfde Hoeve Aurora te vinden. Hooien, sloten, 

mesten, intussen ook al melken met de melkmachine en 

soms zelfs meewerken bij andere boeren. Werken en vakan-

tie vielen voor mij samen. Niet gek dus dat het meteen met 

hem klikte, toen ik als buurtwerker in de EG-buurt van de 

Bijlmer Boer Floor eind jaren zeventig leerde kennen. Hij 

was vrijwilliger, die onder en rond de flat daar met een kin-

derboerderij begon. Zelf was ik vader geworden van een 

zoontje en ik woonde naast de deur in Groeneveen. Niet dat 

ik in die periode zelf direct al klompen en een overall 

aanschafte, maar ik herkende veel uit mijn jeugd: de om-

gang met schapen, konijnen, koeien, varkens, kippen, het 

hele sfeertje op zo’n boerderij. Vandaar ook dat ik hem 

begin jaren ’80 kon bijstaan om een vereniging op te richten, 

middelen te zoeken om de exploitatie rond te krijgen. Dit 

soort dierenweiden kwam toen niet in aanmerking voor 

http://www.opensourceamsterdam.nl/
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subsidie, in tegenstelling tot echte kinderboerderijen zoals 

er zes of zeven in Amsterdam waren, ook de Bijlmerweide. 

Reden om toen al bewoners te vragen oud papier naar de 

kinderboerderij te brengen. Dankzij de toenmalige wethou-

der van Sociale Zaken, Louis Kuijpers, werd Gliphoeve 

officieel als kinderboerderij erkend. Dit kwam ook omdat hij 

zag, dat deze plek steeds meer een ontmoetingsplek werd 

van kinderen en hun ouders uit de verschillende culturen 

die de Bijlmer toen al rijk was.  

 

Toen ik met mijn gezin in 1981 verhuisde naar 

Holendrecht-oost, terwijl ik in de Bijlmer bleef werken, was 

het nu bestaande Centraal Park een onontgonnen gebied. 

Hier en daar groeiden wat bomen in het wild en waren er 

wat groene plekken. Op de nooit aangelegde Gooiseweg 

was het een grote wildernis, volgestort met allerlei puin uit 

de binnenstad. Langzaamaan raakten we op de hoogte van 

de plannen voor dit Centraal Park, zelfs over de geruchten 

dat er aan de zuidkant een filiaal van Artis zou komen. Toen 

er in die omgeving een gebouw verrees, kreeg ik te horen 

dat dit een gebouw van Groenvoorzieningen werd, waar-

naast een grote kinderboerderij van de gemeente zou 

komen, net zoals de Bijlmerweide. Als betrokkene bij Glip-

hoeve raakte ik in 1983 op de hoogte van de bezuinigings-

plannen van de toenmalige wethouder Heerma, die vanaf 

januari 1984 niet langer meer de 250.000 gulden (!) voor elke 

afzonderlijke kinderboerderij wilde blijven betalen. Hij 

wilde dit beperken tot 35.000 gulden, terwijl het particulier 

initiatief de exploitatie dan zou overnemen. Daarmee zou 

ook ruimte komen voor meerdere kinderboerderijen zoals 

bij de Gliphoeve. Gunstig voor Boer Floor maar niet gunstig 

voor de Bijlmerweide. En ook niet voor de geplande 

gemeentelijke kinderboerderij in het Centraal Park. Toen in 

september 1983 het Centraal Park officieel geopend werd, 

was dat nieuws al bekend. Als bewoner van Holendrecht-

oost en met relaties van Boer Floor van de Gliphoeve heb ik 

op die dag nog kunnen regelen dat er op het huidige koeien 

graaslandje tegen Mijndenhof aan een hek op het dammetje 

werd gezet. Er werden meteen een stuk of zes Gliphoeve 

schapen te grazen gezet (!), als teken dat dit terrein eigenlijk 

als kinderboerderij gepland was, maar dat we dat als 

bewoners zelf zouden moeten gaan runnen. Daarnaast reed 

ik die dag met de ponykar van Floor rond met zoonlief en 

zijn vriendjes uit de buurt, toen al mensen oproepend in het 

voorjaar mee te gaan helpen. En zo gebeurde het . 

 

In het weekend van 23-25 maart 1984 werden allerlei twee-

dehands 

deuren, balken 

en hekken van 

de flat 

Gliphoeve, dat 

voorjaar in 

renovatie, op 

vrijdagmiddag 

naar hier 

verhuisd. Via 

het weekblad 

voor Gaasperdam en de Echo Zuidoost waren Gaasperdam-

mers opgeroepen op zaterdagmorgen 9.00 uur aanwezig te 

zijn om te komen meehelpen. Er moest een hoofdgebouw 

komen, en ook kleinere dierenverblijven voor de geiten, een 

kalfje, konijnen en een heus kippenhok. Allemaal op die 

graasweide naast Mijndenhof, omdat dat nu eenmaal het 

makkelijkste was af te zetten met een hek midden op het 

dammetje. Slechter weer konden we niet treffen. Het 

stormde, regende, hagelde en sneeuwde, maar toch werden 

er nog diezelfde zaterdag door groenteboer Koelewijn van 

de markt van Ganzenhoef enkele geiten van Gliphoeve 

naar, jawel, ’t Brinkie gebracht. Want zo stond al uitdrukke-

lijk op een bord de naam te lezen, op voorstel van datzelfde 

zoontje van de oprichter, die aanvankelijk de naam van de 

school (De Brink) aan deze nieuwe voorziening wilde 

geven, maar om misverstanden te voorkomen werd de 

verkleinvorm gebruikt. Tijdens deze eerste dag was Koen 

een van diegenen die op de oproep in de kranten had ge-

reageerd. Vanuit de rolstoel meldde hij zich aan als toezicht-

houder, een van de rollen die hij (met dank!) ook nu nog 

steeds na een kwart eeuw vervult. Vanaf de eerste dag 

stond er buiten het hek ook al een oud-papierbak waar 

Gaasperdammers oud papier konden brengen. Onder het 

motto “Oud papier = voer voor het dier“, op een bord 

geschreven en op een oud PTT-karretje bevestigd, trokken 

kinderen uit Holendrecht-oost langs de deuren om dit bij 

hun buurtgenoten in te zamelen. Een bord dat naderhand 

nog veranderd werd toen bleek dat er echt mensen waren 

die er vanuit gingen dat er ook al 

geiten op de wereld bestonden die 

papier aten. “Oud papier = geld = 

voer voor het dier” heette het 

voortaan. 

 

Je kunt het geloven of niet, maar toen in april de eerste 

officiële oprichtingsvergadering plaatsvond, waren er al 

volop dieren op dit voorlopig nog mini-brinkie. Een heus 

varken, kalfje Aurora (met dank aan boer Verkley, zie 

boven), schapen, lammetjes (waaronder een papsik van 

diezelfde boer) en kippen (ook van Aurora, achterop de fiets 

meegenomen). Met Pasen werden eieren verstopt en 

gezocht. Er waren al meer dan honderd leden. Totdat.... er 

eind april een brief verscheen van het hoofd van Groenvoor-

zieningen met de mededeling “dat begin mei alle dieren, 

opstallen en hekken zouden moeten zijn verwijderd”. Er 

waren klachten gekomen uit de buurt, men vond dat het in 

het najaar geopende park door een zooitje afvalhout werd 

ontsierd en dat buurtbewoners zonder vergunning zomaar 

een kinderboerderij met “levende have“ waren begonnen. 

Dat kon toch niet…. Ik kan me nog goed herinneren dat er 

onder de medewerkers van de toenmalige Groenvoor-

zieningen een tweerichtingenstrijd was. Medewerker X 

gedoogde onze inzet niet alleen, maar juichte deze manier 

van werken juist toe. ”In Amsterdam de enige manier om 

iets gedaan te krijgen: zelf beginnen en laten zien dat het 

serieus is, dan proberen het officieel te krijgen”. Wat 

lijnrecht stond tegenover medewerker Y, volgens wie er 

eerst een werkplan moest zijn, er vervolgens toestemming 
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moest komen, om dan een financieringsplan en een 

tijdsplanning te maken, waarna die voorziening in één keer 

gebouwd en vervolgens geopend zou moeten worden.  

 

In de eerste lijn werd doorgegaan, gewoon beginnen met 

Koen, die in Suriname volop geboerd had, als deskundige 

beheerder. Met oud papier als inkomstenbron werd die 

oude PTT-kar omgebouwd tot mini-schaapskooi. Bij een 

van de toenmalige PvdA-coryfeeën in de Amsterdamse 

gemeenteraad werd gecheckt wanneer er een vergadering 

was, waarbij wethouder Heerma als portefeuillehouder 

kinderboerderijen aanwezig zou zijn. En toen volgde er een 

tocht met een aantal ouders en hun kinderen met een van de 

schapen in de kar, richting metro Holendrecht, en vandaar 

uit naar het oude Stadhuis. Onder het motto “als u toestem-

ming geeft en we mogen blijven, herdopen we de naam van 

dit schaap in Ennea“ werden er met Heerma afspraken ge-

maakt over de voortzetting van de toen al bekende kinder-

boerderij in Gaasperdam. Eentje waar buurtbewoners, 

onder het motto “buurtbeheer“, net als Boer Floor, zelf een 

kinderboerderij gingen beheren. Nog geen maand later – op 

13 juni 1984 – werd op ditzelfde graslandje ‘t Brinkie offi-

cieel geopend door hetzelfde Hoofd Groenvoorzieningen 

die nog geen zes weken eerder zo’n brief had gestuurd.  

En onze kruiwagen van Groenvoorzieningen in Zuidoost 

schonk op diezelfde dag een echte kruiwagen vol planten. 

Vanuit allerlei hoeken van Gaasperdam (vertrek vanaf de 

metrostations in Nellestein, Holendrecht, Reigersbos en 

Gein) kwamen kinderoptochten naar dit middelpunt van 

Gaasperdam, naar deze Brink, die toen al ’t Brinkie heette. 

 

Dit verhaal in dezelfde stijl doorschrijven zou een heus 

Brinkie-boek opleveren, maar dat gaat hier te ver. Vandaar 

enkele Canons uit de afgelopen kwart eeuw. Op 5 mei 1985 

werd de grote nieuwe stal officieel geopend. De dieren 

werden vanaf de oude stallen in optocht naar hun nieuwe 

home begeleid door niemand minder dan wethouder 

Enneus Heerma. Hij bracht Ennea over de dam, met de 

PvdA-coryfee, die achter de schermen een grote rol had 

vervuld. De stal werd met een fikse korting gebouwd door 

Hillen & Roosen die toen net winkelcentrum Reigersbos had 

opgeleverd. Met ook hierbij een kanjer achter de schermen, 

Ruud de Rooi, toentertijd actief in het Wijkopbouworgaan 

Gaasperdam. Dankzij oud papier, dat met tonnen tegelijk 

uit de buurten op ’t Brinkie terecht kwam konden we aardig 

uit de voeten. Er kwamen meer dierenverblijven, grote 

hekken, een voorlopige keet als educatieve ruimte, in 1996 

vervangen door een geheel nieuwe. We kregen ook allerlei 

sponsors. Dat was maar goed ook, want het in 1987 op het 

toneel verschenen Stadsdeel Zuidoost beperkte zich tot 

maximaal 35.000 gulden per jaar exploitatiesubsidie, en 

verwees ons voor investeringen naar eigen acties en 

sponsors. Vanaf 1989 konden we zelfs voor 20 uur per week 

de dierenverzorgster aanstellen die ook nu nog steeds voor 

’t Brinkie actief is. Inmiddels zijn bijna alle hekken al weer 

vervangen, allerlei dierenverblijven zijn vernieuwd. Ook de 

inzameling van boeken, kleding, spullen en de verkoop 

ervan, de grote rommelmarkten, de muntenactie, zijn een 

begrip. Niet 

alleen in 

Gaasperdam 

maar ook ver 

daar buiten. 

Dankzij de 

inzameling van 

buitenlandse 

munten en biljet-

ten in heel 

Amsterdam zijn 

er nu mini-brinkies op Sri Lanka en India.  

 

Niet alleen alle betrokken vrijwilligers van het eerste uur 

(Koen, Marion en ondergetekende) en via het zwaan-kleef-

aan-effect ook tientallen andere vrijwilligers en vaste 

medewerksters mogen terugzien op een unieke voorziening 

die zij in Gaasperdam hebben opgebouwd, maar ook de 

duizenden bezoekers. Dat zijn er nu al meer dan 25.000 per 

jaar (naast de 3.000 leerlingen van de basisscholen, die 

educatielessen volgen), die via hun bijdrage actief betrokken 

zijn. Honderden reacties op de betekenis van  

’t Brinkie voor de buurt vindt u op 

www.kinderboerderijbrinkie.nl   Wel jammer dat deze 

reacties nodig zijn om de Stadsdeelraad Zuidoost te 

overtuigen, dat ’t Brinkie OP DE HUIDIGE PLEK zou 

moeten blijven als zij op 23 juni de toekomst tot 2020 vast 

gaan leggen. Jammer ook dat al eerder het Dagelijks Bestuur 

twee keer op de meer dan zesduizend handtekeningen om 

van ONS Brinkie af te blijven reageerde met het statement, 

dat de functie van de kinderboerderij niet ter discussie staat. 

Maar door te verhuizen zal wél op een andere plaats 

opnieuw moeten worden begonnen. Dat de aangekondigde 

bezuinigingen geen blijk geven van het met de mond tot 

uiting gebrachte vertrouwen zal duidelijk zijn. Hopelijk 

komt dat vertrouwen weer terug. Hopelijk zullen diegenen 

die wij in de Stadsdeelraad gekozen hebben, oog hebben 

voor wat al 25 jaar door burgers van Zuidoost, bewoners uit 

Holendrecht, Reigersbos, Gein en Nellestein, is gerealiseerd. 

Hopelijk zal dat vertrouwen tot uiting komen wanneer wij 

ons 25 jarig bestaan vieren op zondag 14 juni, en in de 

besluitvorming voor de toekomst van ’t Brinkie.  

 

Begin jaren zeventig leerde ik dat het niet belangrijk is 

WIE er met een initiatief begint, maar wel dat het iets geza-

menlijks wordt. Nu las ik een uitspraak van Heinz Schiller 

die zegt: ”Het beste welzijnswerk is als burgers het zelf gaan 

doen”. In 25 jaar hebben we er blijk van gegeven, dat bur-

gers in Gaasperdam iets voor elkaar hebben gekregen om je 

vingers van af te likken. Voor mij is het al weer jaren gele-

den dat een soort Brinkie-zon begon te schijnen op die boer-

derij van Boer Verkley aan de oude Rijn. Via Boer Floor van 

de Gliphoeve zagen we wat zo’n voorziening voor een 

buurt kan betekenen. Hopelijk schijnt er binnenkort ook 

voor ’t Brinkie weer een ochtendzon: Aurora. 

 

Toon Borst, oprichter van ’t Brinkie in 1984 

Bestuurslid / penningmeester voorjaar 1984 – voorjaar 2009 
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HOLDIE 

 

De Zwemles 
 

Hoi Beste Lezers en Lezertjes, 

Uw Holdie is in het water 

gevallen, ja echt. Ik zat lekker 

aan de waterkant wat mosjes te plukken voor het 

avondeten en ondertussen babbelde ik met meneer 

Woerd, de mannetjes eend. “Kwaak jij je ook zo een 

zorgen als je ziet dat de mensen steeds meer bomen, 

struiken en planten weghalen?” vroeg hij. Ik knikte 

van ja en vertelde dat ik stukjes schrijf in de hoop dat 

mensen het zullen lezen en begrijpen. “Mooi!” sprak 

meneer Woerd en wees met veel trots naar mevrouw 

Eend die even verderop in de sloot zwemles gaf aan 

haar kroost. “Ja, ja!” zei meneer Woerd, “dat zijn mijn 

kleintjes!” Zijn groenblauwe kop glom van trots. Plots 

hoorden we geluid achter ons. Er waren 

mensenkinderen een grote steen richting de sloot aan 

het duwen, geen idee waarom, maar wat ik wel weet 

is dat het toen plotseling allemaal heel snel ging. De 

steen gleed van de schuinte naar de sloot, precies 

waar meneer Woerd en ik zaten. Meneer Woerd 

sprong geschrokken het water in en om aan de steen 

te ontkomen sprong ik hem na… Oef, de steen miste 

me op een voelspriet, maarrrr nu lag ik in het water! 

De meeste mensen kunnen zwemmen, maar ik niet. 

Dat komt omdat ik vier armpjes heb en mijn 

voorarmpjes bewegen altijd net de andere kant op als 

mijn achterarmpjes. Ik lag daar dus wat raar te 

spartelen, maar ging niet voor of achteruit. “Daar drijf 

ik dan.” zei ik tegen mezelf, terwijl ik aan die 

mensenkinderen en hun vervelende streek dacht. 

Ondertussen hield ik ook mevrouw Reiger scherp in 

de gaten, want zij begon me net iets te leuk te vinden 

naar mijn smaak. Opnieuw begon ik wat te spartelen, 

maar in plaats van aan de kant te komen raakte ik 

onder water! Blubb! Daar was ik al niet zo blij mee, 

maar waar ik echt van schrok was de rotzooi die 

allemaal in het water lag! Wat bezielt de mensen toch 

om dat allemaal te doen!!! Niet ver van mij vandaan 

lag zelfs een winkelwagentje op zijn kop en, oh 

grooote schrik, in dat winkelwagentje zat een klein 

eendje opgesloten! Het eendje was al helemaal 

paniekerig, want het kon zo geen adem halen 

natuurlijk. Ik liet me stilletjes naar hem toe zinken en 

kon wat lucht met mond-op-snavel geven. Gelukkig 

kwamen meneer Woerd en mevrouw Eend die ons 

beiden uit die vervelende situatie redden. Proestend 

kwamen we boven en meneer Woerd nam mij op zijn 

rug. Voor hij me aan de kant zette bood hij me nog 

een leuk rondvaarttochtje aan. We spraken en 

kwaakten over van alles en nog wat. Toch kwamen 

we steeds weer terug op de mensen en hun kinderen 

en vroegen ons hardop af waarom zulke slimme 

wezens toch zulke rare en onzinnige dingen doen. 

Toen we afscheid namen riep meneer Woerd 

mevrouw Eend en de pulletjes er nog even bij en pas 

na een lekker donzig knuffelpartijtje ging ik naar mijn 

warme holletje. Het werd die avond geen mos-

maaltijd, want dat was ik met alle avonturen helemaal 

vergeten mee te nemen. Nou ja, ik werd toch al een 

beetje dikkig. 

 

Geniet van de zomer en wees aardig voor elkaar, de 

diertjes en de planten. Lieve groetjes van Holdie! 

 

 

DE RUIGE HOF 

 
Linda Theunissen, de Ruige Hof  

 

Wat zijn ze lief, wat zijn ze schattig, die kleine kui-

kentjes op de Ruige Hof. Maar ook kleine kuikentjes 

worden groot. Puber-kuikens doen waar ze zin in 

hebben. En dat geldt ook voor de volwassen kippen. 

Wie weet een goed adres voor deze beestjes? En dan 

natuurlijk niet de Soeppanstraat. Er zijn er in totaal 22.  
 

Het voorjaar is dus echt van start gegaan. De 

vrijwilligers zijn weer hard aan het werk en de ter-

reinen en de tuinen liggen er prachtig bij. Ondanks de 

droogte stonden er toch nog een aantal paddenstoelen 

soorten. In de Riethoek de fraaie voorjaarspronk-

ridder, die altijd rond 23 april te voorschijn komt, de 

naamdag van de drakendoder Sint Joris. Hij wordt 

daarom ook wel de St Jorisridderzwam genoemd. Hij 

lijkt iets op een champignon maar ruikt ongelooflijk 

naar meel. Ook stonden in de Riethoek dit jaar een 

aantal kapjesmorieljes, een rode-lijst soort. Fraaie frêle 

freules, die nog eetbaar zijn ook. Maar niemand zal 

dit natuurlijk in zijn hoofd halen. Wie zich verbaast 

over de enorme stammen op de Riethoek, deze zijn 

hier op ons verzoek neergelegd door het stadsdeel. De 

oude stammenwand was geheel vergaan – opgegeten 

door paddenstoelen en beestjes. Het is nog even 

wachten, maar dan zullen er weer tientallen soorten 

zwammen op de nieuwe stammen te zien zijn. Ook op 

Klarenbeek komt een stammenwandje – wel van wat 

bescheidener afmetingen. Tijdens de vogelexcursies 

hebben we weer vele leuke vogels gezien, o.a. de 
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bijzondere barmsijsen. Op 21 juni is er een open dag 

met kinderactiviteit en een tentoonstelling over 

muizen.  

Wie wil weten wat er nog meer te doen is kan kijken 

op de website www.deruigehof.nl 

 

Karin Kracher, één van onze 

vrijwilligers, plaatst wekelijks 

nieuwe foto’s op haar site: 

Bomennederland’s blog. Klarenbeek en de Riethoek 

zijn unieke natuurterreinen, met leuke activiteiten. U 

kunt nu ook uw buren, kennissen of vrienden kennis 

laten maken met de Ruige Hof. Als u iemand een 

cadeau-lidmaatschap voor een jaar geeft krijgt u 

bovendien nog een pakje bloemenzaad. Zoekt u een 

ruimte waar u bijvoorbeeld schilder- of yoga lessen 

wil geven, een vergadering wil houden, of een klein 

feestje wil geven dan kan dit in het natuurcentrum 

van de Ruige Hof. Dit is een oud boerenhuisje aan de 

Abcouderstraatweg. De ruimte is ongeveer 50 m² en 

heeft een kleine keuken en toilet. Er zit een prachtig 

groot erf bij met uitzicht over de Hoge Dijkplas.  

 

De woningbouwplannen houden ons momenteel erg 

bezig. In deze plannen zal de Riethoek geheel of 

gedeeltelijk bebouwd gaan worden. Ook zijn er 

woningen gepland vlak naast Klarenbeek op het 

volkstuincomplex de 5 slagen. Wij scharen ons achter 

het Platform Gaasperdam Groen dat geen bebouwing 

in het groen wil. Op 23 juni neemt de deelraad een 

beslissing. En op 27 juni hebben we een groot feest in 

de Riethoek. Hopelijk kunnen we vieren dat dit 

prachtige terrein en de andere groengebieden mogen 

blijven bestaan.  
 

 

 DE HUISMEESTER VAN 

STADGENOOT 

 

Tekst en foto: Theo Arts 
 

In de tijd dat Stadgenoot nog AWV heette was het 

Jurmy Menckeberg die de scepter zwaaide over de 

huizen van Nieuwlandhof, Nieuwersluishof, 

Nigtevechthof, Niftrikhof, Holendrechtplein, 

Maasdrielhof en Maarsenhof. Dat is hem goed 

afgegaan. Zijn project om werkloze jongeren in te 

zetten bij het onderhoud van de buurt heeft veel 

aandacht getrokken in en buiten Amsterdam. Door 

geldgebrek heeft het project helaas geen navolging 

gekregen. 

Na de fusie van het AWV met Het Oosten ontstond 

Stadgenoot en Jurmy werd gepromoveerd tot leiding-

gevende van een aantal huismeesters. Met de opvol-

ger van Jurmy in Holendrecht wilden wij eens kennis-

maken en we gingen op bezoek bij het kantooradres 

Nieuwlandhof 175. Een omgebouwde bejaarden-

woning troffen wij aan, netjes in de verf, ingericht met 

een keurig bureau met daarop een moderne PC, 

waaraan een geconcentreerde mijnheer druk bezig 

was. Toen wij de concentratie verbroken hadden 

stonden we tegenover een goedlachse man met 

Surinaamse roots. Een stortvloed van informatie 

kregen we over ons heen. Wat we opmerkten was de 

betrokkenheid van de man bij z’n werk en bij de 

inwoners van Holendrecht West. De bewoners van de 

woningstichting Stadgenoot kennen hem als Regi 

Coutinho. Regi is geboren in Suriname en is na een 

opleiding als boekhouder in de jaren 60 naar 

Nederland afgereisd. Na enige baantjes kwam het 

betere werk bij een bank in Amsterdam. Helaas moest 

hij na een carrière bij een Italiaanse bank afhaken door 

oogproblemen. Terug in Suriname vond hij toch niet 

dat wat hij had verwacht. Hij keerde in 1997 terug 

naar Amsterdam voor een baan bij de Stadswacht, een 

Melkert baan. Door geldgebrek kwam een einde aan 

dit dienstverband als toezichthouder opleider. Zo 

verzeilde Regi bij Stadsgenoot als huismeester.  

 

En hoe! De telefoon staat niet stil. Rustig noterend 

wat hij hoort brengt hij rust bij de klagers. Hij belooft 

geen gouden bergen, maar hij weet de bellers er van 

te overtuigen dat hun klacht bij hem in goede handen 

is. Zo behandelt hij klachten over de verketeling, over 

verwaarloosde tuinen, over vuile trapportalen en alles 

wat u kunt bedenken op gebied van sociale omgang 

van mensen. Blij is hij als hij ons toevertrouwt, dat het 

kantoor binnenkort verplaatst wordt naar het 

winkelcentrum Holendrecht. Beter bereikbaar voor de 

bewoners, meer ruimte om bijvoorbeeld kunst van de 

bewoners te exposeren of om de politie ruimte aan te 

bieden voor een spreekuur, alles is mogelijk. Bevlogen 

vertelt hij ons over allerlei plannen die nog uitgevoerd 

moeten worden. Wij schatten zo in dat het allemaal 

wel goed 

komt in 

Holendrecht 

West. Wij 

wensen Regi 

dan ook veel 

succes in zijn 

nieuwe job. 
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BEWONERSCOMMISSIE 

Holendrecht Noord (Stadgenoot) 
 

Eric van den Bosch, BCHN 
 

Beste Medebewoners, in de vorige Holendrechter 

brachten wij het nieuws dat de verketeling was 

afgerond. We hebben helaas moeten vernemen van 

het GaVo-team dat er daarna nog bewoners zijn ge-

weest die hinder hebben ondervonden bij het verwij-

deren van de ketelhuizen. Wij hopen van harte dat de 

geleden schade op een goede manier is gecompen-

seerd zoals ons door het GaVo-team is verzekerd. 
 

In de strijd tegen zwerfvuil, verkeerd geplaatst huis-

vuil en op onjuiste tijdstippen geplaatst grofvuil wil-

len wij in samenwerking met andere bewonerscom-

missies het stadsdeel met de neus op de afvalfeiten 

drukken. Er is een internetsite geopend waar u reac-

ties en foto’s kwijt kunt: www.zuidoostschoonheelgewoon.nl 

U kunt natuurlijk ook gewoon meehelpen door te 

zorgen dat uw afval op het juiste tijdstip op de juiste 

plaats terecht komt! Een kleine stap voor de mens, een 

grote stap voor het aanzien van de hele wijk. 
 

Het trappenhuis is uw visitekaartje en het spreekt 

voor zich dat daar ook geen rommel, afval of 

viezigheid thuis hoort. Ergernissen op dit gebied kunt 

u doorbellen aan de heer Coutinho, tel: 06-5208 6779. 

Indien u ontevreden bent over de wijze waarop het 

trappenhuis is schoongemaakt, bel dit dan liefst 

meteen dezelfde dag of de dag erna door aan de heer 

Coutinho zodat hij meteen actie kan ondernemen. 
 

Tot slot nog dit: Wij hebben uit diverse bronnen 

vernomen dat enkele bewoners die Stadgenoot heb-

ben gemachtigd om de huur af te schrijven een niet 

heel vriendelijke brief hebben ontvangen vanwege 

huurachterstand. Voor de huurder is het niet altijd 

meteen duidelijk om welke maand het gaat, het 

betreft immers een automatische incasso. Heeft u 

prettige, mooie, vervelende of rare ervaringen met 

Stadgenoot, dan willen wij dat graag weten. Stad-

genoot is voor ons nog een relatief nieuwe gespreks-

partner en na een voorspoedig begin lijkt het alsof er 

nu ‘wat ruis op de lijn’ is gekomen. Wij hebben uw 

hulp hard nodig voor een goede beeldvorming rond 

de verhuurder. Rest ons nog u een hele mooie zomer 

te wensen, waar ter wereld u deze ook gaat beleven! 
 

Namens de Bewonerscommissie, Eric van den Bosch 

e-mail: holendrechtnoord@yahoo.com 

GAASPERDAM GROEN 

 
Tekst (ingekort door redactie) en foto’s: Gerda Menkveld 

 

Wat is de toekomst van Gaasperdam? 

Als u dit leest hebben deelraadsleden van Zuidoost 

op 2 juni 2009 uitgebreid gesproken over de toekomst 

van Zuidoost en vooral over die van Gaasperdam. In 

die vergadering stond op de agenda de uitwerking 

van de Structuurvisie Zuidoost. Het ging om een vier-

tal rapporten: Woonvisie 2020, Programma Blauw & 

Groen 2030, Verkenning Woningbouwlocaties en de 

studie Over Dreven 2008. De stadsdeelraad wil op 23 

juni 2009 besluiten nemen. Waarover precies? Beslui-

ten over het totaal te bouwen woningen? Worden de 

woningbouwlocaties bepaald? Welk discussiemodel 

de voorkeur heeft (met 5.850 woningen of met 3.000 

woningen)? Wordt eerst beslist welke randvoor-

waarden uit overige rapporten belangrijk zijn voordat 

de deelraad vergaande besluiten neemt?  
 

In het kort: de inhoud 

In de woningbouwverkenning gaat het om het zoe-

ken naar locaties voor 5.000 nieuwe woningen, bijna 

allemaal gelegen in de groengebieden van Gaasper-

dam. Het Centraal Park, de zuidoever van de Gaas-

perplas langs de (verlaagde) Valburgdreef, de nuts-

tuinen de Vijf Slagen naast het AMC-terrein, dat 

grenst aan natuurgebied Klarenbeek. Ook naast de 

verbrede en overkapte Gaasperdammerweg. Buiten 

Gaasperdam nog locaties bij de Daalwijkdreef en in 

het kantorengebied bij de Arena. In enkele schetsen 

voor het Centraal Park zal er voor de huidige voorzie-

ningen geen plaats zijn. Nu zijn daar de schooltuinen, 

de Scouting, Kinderboerderij Brinkie, sport- en spel-

velden, de nutstuin Reigersbos en aan de rand water-

sportverenigingen. Naast het groen om te wandelen, 

te spelen, bramen te plukken, naar vogels te luisteren.  
 

De mening van bewoners  

Het dagelijks bestuur van 

Zuidoost heeft in maart de 

vier genoemde rapporten 

vrijgegeven voor inspraak. 

Naast twee informatie - 

inspraakbijeenkomsten 

heeft het stadsdeel in april 

een aparte inspraakavond 

in het AC Holendrecht georganiseerd. Vooral op die 

laatste avond zijn veel mensen afgekomen. Ook 

hebben velen schriftelijke gereageerd. Tijdens die 

inspraakavonden bleek bijna iedereen tegen bouwen 
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van zoveel 

woningen in het 

groen. Men pleit 

voor het behoud 

van het karakter 

van de wijk. De 

belangen van de 

huidige bewo-

ners worden eigenlijk niet gerespecteerd. Recreëren in 

een rustige groene oase in de woonomgeving wordt 

verleden tijd. Leegstaande kantoren ombouwen tot 

woningen, ook voor jongeren. Dit is een greep uit de 

reacties. Zullen die de standpunten van het dagelijks 

bestuur en de deelraadsleden beïnvloeden in hun 

besluiten? Wij, Gaasperdam Groen, wachten niet af. 
 

Gaasperdam Groen! 

Het Platform Gaasperdam Groen is opgericht nadat 

het stadsdeel de schetsen voor de toekomst van Gaas-

perdam presenteerde. Allerlei bewonersorganisaties 

en verenigingen hebben zich hierbij aangesloten met 

het doel bewoners te informeren en gezamenlijk een 

weerwoord te geven. Ook wij hebben uitgebreide in-

spraakreacties ingediend. Daarnaast is in heel Gaas-

perdam een informatiemapje bezorgd, met informatie 

over de rapporten en waar u deze kunt vinden. Ook is 

er een politiek debat georganiseerd met raadsleden en 

op 30 mei een Groene zaterdag, waar iedereen wel-

kom was. Vele bewoners helpen ons om de raads-

leden die namens ons over de toekomst van Gaasper-

dam beslissen, te vertellen hoe wij hierover denken.  

 

De buurt Holendrecht in de rapporten 

De bestaande nieuwbouwplannen voor Holendrecht 

West uit 2005 blijven nu buiten beschouwing. Toen 

ging het om nieuwbouw aan het AMC-kant van het 

spoor, renovatie van het station, nieuw winkelcen-

trum, activiteitencentrum en scholen, verlagen van de 

dreef mét nieuwe woningen. Hoe het staat met die 

plannen is mij niet bekend. Wel stoppen er nu treinen 

op Holendrecht en er wordt gewerkt aan het station . 

Wat komt er wel in de rapporten ter sprake?  

a) Voor het Centraal Park zijn schetsen gepresenteerd 

die variëren van 350 tot 600 woningen. Veel van de 

bestaande voorzieningen zullen dan verdwijnen. Wat 

overblijft zal niet meer dan een stadsparkje zijn. 

b) Nieuwe woningbouw naast de verbrede Gaasper-

dammerweg is mogelijk zowel ter hoogte van Holen-

drecht Oost als West. De Gaasperdammerweg wordt 

waarschijnlijk verbreed richting het noorden. Een deel 

van de ecozone tussen de weg en de woningen blijft, 

omdat daar het warmwaternet onderdoor loopt.  

c) Er blijkt rondom de Meerkerkdreef tussen Holen-

drecht West en Oost (grond)wateroverlast te zijn bij 

grote regenval. Een voorstel is om naast de al dan niet 

verlaagde dreef een soort singel aan te leggen met wo-

ningen. Ook parkeerplaatsen worden daarbij betrok-

ken. De genoemde rapporten en meer info vindt u op 

www.gaasperdamgroen.nl / www.zuidoost.amsterdam.nl, 

En in juni organiseert Rijkswaterstaat een informatie-

avond over verbreding van de Gaasperdammerweg.  
 

 

MADI VERHUIST 
 

Nico Portegijs, MaDi 
(volledig artikel volgt in september) 

 

De stichting Maatschappelijke Dienstverlening 

Amsterdam Zuidoost en Diemen (MaDi) is gevestigd 

op Kempering 100 B. In juli 2009 zal MaDi verhuizen 

naar het pand op de kruising van de Karspeldreef en 

de Groesbeekdreef. Ook dat is in de buurt; en dat is 

wel prettig voor de bewoners van Holendrecht. Het 

maatschappelijk werk van MaDi werkt vanuit het 

Gezondheidscentrum Millingenhof. Inloopspreekuur 

dinsdag van 9.00 tot 10.00. Telefonisch spreekuur 

dinsdag van 10.00 tot 10.30. tel. 5673882 / 5673878. 

 

RECICLARTE 

 
Danièle Kanis 

 

De 6 workshops zijn achter de rug. Wij hebben met  

7 a 8 dames gewerkt. Ze waren creatief en 

gemotiveerd. Er zijn leuke ideeën uitgewisseld. Er is 

met gevarieerd materiaal gewerkt. Vier workshops 

zijn gegeven door mijzelf, Oscar Franklin en Freddy 

Lap hebben er elk een voor hun rekening genomen.  

 

Op elke avond diende een ander materiaal als 

uitgangspunt: papier, blik en ijzer, plastic, oude 

fietsbanden, hout en laminaat. Er ontstonden 

enveloppen, vlinders en versieringen, boeven-

vangers, speelgoedpannen, krokodillen en jurassic 

beestjes, onderzetters, bakjes, mandala's, en tenslotte 

handige tassen om de creaties in mee te nemen. 

Wij zijn er met z'n allen erg blij over. De woonmaat-

schappij YMERE is op de vierde workshop het 

resultaat en de werkzaamheden komen filmen.  
 

Vanaf mei ben ik op verzoek beschikbaar. 

Danièle Kanis, telefoon 020-6960429 
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Reacties van lezers
 

  

Handige Telefoonnummers
 

Politiebureau Remmerdenplein 

Niet-spoedeisende zaken: 

 0900 - 8844 

Alarmnummer 112 

 

Informatie Stadsdeel 020 - 2525000 

 

Meldpunt Zorg en Overlast 

   020 - 2525555 

 

Meldpunt Openbare Ruimte  

en Milieupolitie  020 - 2525222 

 

Afvalpunt (gratis) 0800-6650566 

 

Activiteitencentrum 020 - 5696852 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 

Inloopspreekuur 9.00 - 11.00 

behalve woensdag;  Kempering 100 

Tel.advies: 13-14 uur 020 - 3141618 

 

Ouderenconciërge 

maandag en donderdag van 9 – 12 uur 

Holendrechtplein 37 020 - 6974582 

 

Formulierenbrigade 

De Formulierenbrigade bekijkt samen met 

u waar u recht op heeft, en helpt bij het 

invullen van formulieren. Bel voor een 

afspraak:  020 – 3141030. 

Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

 
Horeca overlast   020 – 4214567 

 

Defecte straatverlichting 

Dynamicon 020 – 5972626 

 

Storingen 

Water  0800 - 1525 

Kabel  0900 - 1580 

Gas en elektra  0800 - 9009 

Colofon 
 

Oplage  4750 

Verspreiding in geheel Holendrecht, 

7e jaargang. Verschijnt vier keer per jaar 

 

Redactie: Th. Arts, E. Magnée-Meijer, 

R. Kooistra de Jong, J. Rijnders-Krop 

L. Brunken, F. Bender 

 

Fotografie R. Swart 

Vormgeving R. Kooistra de Jong 

 

Deze keer met bijdragen van: 

Gazo centra, FDO, Wijkcoördinatoren, 

BV Gaasperdam, Rochdale, Swazoom, 

Buurtregisseurs, Brinkie, Holdie, Ruige 

Hof, Gaasperdam Groen, MaDi, BCHN. 

 

Drukwerk Drukkerij Schilperoord 

 

Redactieadres: telefoon 020 6961546 

Buurtkrant De Holendrechter 

Mijehof 323, 1106 HJ Amsterdam zo 

E-mail holendrechter@yahoo.com 

 

De volgende Holendrechter verschijnt 

half september. Inzendtermijn voor het 

volgende nummer: 15 augustus 2009. 

 

Kopij maximaal 300 woorden. 

De redactie behoudt zich het recht voor 

om ingezonden stukken in te korten of 

(z)onder opgaaf van redenen plaatsing 

te weigeren. Plaatsing van ingezonden 

artikelen wil niet altijd zeggen dat de 

redactie het met de inhoud of strekking 

eens is. Anonieme inzendingen worden 

niet geplaatst. 

 

De Holendrechter komt tot stand met 

financiële steun van Stadsdeel Zuidoost. 

In het lentenummer van De Holendrechter werd melding gemaakt van 

het afronden van de verketeling, waardoor een einde kwam aan de 

overlast die met zo’n operatie samenhangt.  Maar niet iedereen is er even 

gelukkig mee, zoals blijkt uit onderstaande brief van een lezer. 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Ik vind het leuk om in de Holendrechter te lezen dat de Verketeling is 

afgerond. Ik had het ook leuk gevonden als jullie erbij hadden vermeld wat het 

de bewoner heeft gekost. Dat kom ik namelijk nergens tegen. Ik zelf had een 

oververbruik van € 1100  voor mijn gaslevering. En mijn rekening was niet het 

laagste van het hof waar ik woon . Er waren hogere rekeningen m.n. voor gas. 

 

Leuk dat de Woningbouw ons daar niet op heeft voorbereid. En dit heeft door 

gedouwd. 

 

M.vr.gr. C. Kamperveen 

 

 

Naschrift.  

De redactie heeft de klacht doorgestuurd aan de woningbouw.  

Het kan best zijn, dat er meer bewoners tegen deze situatie aangelopen zijn. 

Er zijn misschien onduidelijkheden geweest in de voorlichting. Niet iedereen 

zal zich ook meteen al gerealiseerd hebben, dat een individuele ketel 

rechtstreeks gevolg heeft op de stookkosten. In het verleden werden de 

gezamenlijke kosten per woning omgeslagen. Ieder betaalde hetzelfde en dat is 

nu niet meer het geval. Het oorspronkelijke stookbedrag is wel op de huurprijs 

in mindering gekomen, dat bedrag zou gebruikt kunnen worden om het 

maandelijkse voorschotbedrag op de energierekening te verhogen, waardoor 

men niet zo snel voor verrassingen op de eindafrekening komt te staan. 


